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Foruten 4 ordinære møter har Styret hatt løpende kommunikasjon via e-post i forbindelse med
den daglige driften og forberedelser til vår- og høst-dugnadene.

Det har vært ført en omfattende anskaffelsesprosess for nytt anlegg for el-biler i fellesgarasjen.
Se vedlegg:  Innstallasjon av ladeanlegg

Viken Fiber har tilbudt installasjon av fiberkabel i vårt boligfelt. Styret har vedtatt å forbli hos
Canal Digital (nå Telenor)  ut kontraktstiden.

Det har vært visse utfordringer med brøyting sist vinter, noe som medførte skader. Disse er 
rettet, men i skrivende stund ser det dessverre ut til at utfordringene gjentar seg, noe det er tatt 
tak i fra Styrets side.
Styret har utarbeidet instruks for snømåking av trapper og gangstier på feltet vårt (se vår 
hjemmeside), og - som tidligere år - engasjert to ungdommer på feltet for å utføre dette. Det 
har vært visse koordinasjonsutfordring med dette nå i vinter, og for å ha litt ekstra kapasitet til
hurtig aksjon ved snøfall har nå en tredje ungdom blitt engasjert.   

Huseierforeningen har samlet alle sine kontoer i Storebrand Bank. Dette vil medføre at 
fellesutgifter fra og med i år blir å innbetale til nytt kontonummer.   Info blir sendt ut.

Styret har også gjennomgått rutiner for betalinger, og firmaattest er oppdatert.

Det er avholdt 2 dugnader i 2018. På begge ble det godt oppmøte, og alt av oppgaver ble 
utført til beste for huseierforeningen.
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